
48 Greenkeeper - 2/2021

Tom Maddison, 
hoofdgreenkeeper voor De Ridder 
op De Hoge Kleij: 
‘Veel speelschade’

‘Eerlijk gezegd heb ik dit nog nooit meege-
maakt: het is zó druk in de baan. We hebben 
veel meer leden dan voorheen en er is een 
lange wachtlijst. Als greenkeepers houden we 
de normale onderhoudstijden aan. Dat is wel 
iets moeilijker met de drukte in de baan. We 
hebben ook veel speelschade, zowel van divots 
als pitchmarks. De schade is flink: het is wel 

te onderhouden, maar het kost ons meer tijd. 
Met al die spelers in de baan en dan de winter 
erbij is het onderhoud best pittig. De baan ligt 
er verder wel super bij; komend jaar gaan we 
op dezelfde manier door. En we zijn nog bezig 
om iets meer plekken met heide te creëren in 
de baan. Wedstrijden worden er niet gespeeld, 
maar dat maakt voor ons geen verschil: we 
geven altijd 110 procent voor het onderhoud.’

Het is misschien wel drukker dan ooit op 

golfbanen, na de enorme influx van nieuwe 

spelers die de coronacrisis met zich meebracht. 

Dat betekent meer betreding en heeft dus ook 

gevolgen voor golfbanen. Hoe zijn zij de winter 

uit gekomen? We vroegen vier greenkeepers 

naar hun ervaringen.
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Hoe zijn golfbanen de (drukke) 
winter uit gekomen?
Vier greenkeepers delen hun ervaringen

‘Eerlijk gezegd heb 
ik dit nog nooit 
meegemaakt'
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Kees van der Vliet, 
hoofdgreenkeeper op Golfbaan Waterland: 
‘Baankwaliteit valt me heel erg mee’
‘Op Golfbaan Waterland is het ledenaantal 
gegroeid en vooral ook het aantal greenfee-
spelers enorm toegenomen. Maar ik moet zeg-
gen dat de invloed van de drukte op ons werk 
me meegevallen is. Dat komt omdat tegelijker-
tijd de competitie en wedstrijden weggevallen 
zijn. Daar hoeven we dus minder rekening 
mee te houden, en daardoor vallen een hoop 
negatieve effecten van de drukte weg. Het werk 
is goed te plannen, al duurt het vanwege de 
drukte wel wat langer. Er zit weinig tijd tussen 
de flights, waardoor we minder mogelijkheden 
hebben om een beetje op te schieten. Gelukkig 
is er door het gebrek aan wedstrijden geen 
haast bij ons werk. Als we iets niet af krijgen, 
gaan we een dag later gewoon verder.’
‘Het valt me heel erg mee hoe onze baan uit 
de winter gekomen is. Dat komt voornamelijk 
door de zachte winter. We hebben een heel 
droge februari en maart gehad en afgelopen 
maart was het relatief warm. Vanwege de 
drukke bezetting had ik eigenlijk wel slechte 
greens verwacht dit voorjaar, maar we zijn er 
wonderwel heel goed doorheen gekomen. Best 

grappig: normaal gesproken is het elk jaar een 
strijd om de baan in orde te krijgen voor de 
eerste competitiewedstrijd. Nu hebben we ein-
delijk een keer ideale speelcondities, maar is er 
geen competitie!’
‘We merken er in het werk dus weinig van, 
al liggen we wel onder de loep bij de boa. 
Golfbaan Waterland ligt vrij dicht tegen de stad 
aan en de baan is vanaf de weg goed te over-
zien. We letten dus op dat we de regels naleven. 
We hebben hier een heel actieve golfschool, 
met normaal gesproken door de week meer-
dere groepen van twaalf of dertien man. Die 
groepsgrootte hebben we wel moeten terug-
brengen. En de aantallen mensen op de put-
ting-/chippinggreen moeten we handhaven. In 
die zin merken we wel iets van de maatregelen.’

René Deelen, 
hoofdgreenkeeper op Golf Wouwse 
Plantage: 
‘Wintergreens hebben ons gered’
‘Op de Wouwse Plantage hebben we iedere 
dag tussen de 200 en 250 spelers op de baan. 
Het is eigenlijk absurd. Er zitten wat greenfee-
spelers tussen, maar het gros bestaat uit leden. 
Zolang ik hier werk, ruim veertig jaar, heb ik 
dit nog niet meegemaakt. Het is bij ons in de 
baan wel terug te zien. De winter was vrij nat 
en daardoor zijn de fairways hier en daar stuk-
gelopen. De golfers hebben daarom een tijd 
met draagtassen gelopen. Ook hebben we veel 
plaggenschade. Dat moeten we de komende 
tijd allemaal gaan herstellen. We hadden op de 
fairways sowieso nog schade van de engerlin-
gen, dus we gaan binnenkort doorzaaien om 
dat te herstellen. Het graszaad is al binnen.’
‘Voor de rest mogen wij niet klagen; we zijn 
redelijk uit de winter gekomen. Onze greens 
zien er goed uit en we hebben ze ziektevrij 
kunnen houden. Het helpt wel dat we acht tot 
tien weken op wintergreens hebben gespeeld; 
anders hadden we die drukte op natte greens 
gehad. Daar hebben we veel baat bij gehad. 
Qua bewerkingen zijn we in principe helemaal 
voorjaarsklaar. We zijn altijd vroeg en er is nu 
al gevertidraind en geverticuteerd; alleen de 
fairways moeten we nog bemesten. Meestal 
doen we dat eind april pas voor de eerste keer. 
Verder hebben we alles goed op de rit; het 
seizoen mag van ons beginnen. Zonder grote 
evenementen, maar we hebben op onze baan 
wel standaard de herendag, damesdag en seni-
orendag.’

Jef Reynders, 
greenkeeper op de Kempense Golf Club: 
‘Altijd op zomergreens gespeeld’
‘Op de Kempense Golf Club hebben we een 
ledenstop, omdat we aan het maximaal aantal 
leden zitten. Ook in België zijn de banen vol, 
dus ook bij ons. In de winter hebben we een 
tijd alleen negen holes open gehad per ronde. 
Qua onderhoud hebben we wel kunnen doen 
wat we voor ogen hadden, alleen duurt het 
allemaal natuurlijk net iets langer. Je moet 
nog meer rekening houden met spelers en dat 
is niet altijd even makkelijk. Ik verwacht dat de 
drukte nog wel even zal duren. Golf is immers 
een van de weinige sporten die je nog mag 
doen. Wij merken het ook aan onze aanvra-
gen, waar veel startende golfers bij zitten. Ook 
komend seizoen zal het dus vrij druk worden. 
Voor de golfclub is dat positief: hoe meer gol-
fers, hoe beter.’
‘De gevolgen van de drukte zijn bij ons wel 
goed te zien. De tees zijn al goed bespeeld, 
terwijl het seizoen nog moet beginnen. Wij 
hebben namelijk de policy dat we de tee 
altijd op dezelfde plaats zetten. Op som-
mige fairways hebben we wat wateroverlast 
gehad; daar is nu nieuwe drainage gelegd. De 

winter was bij ons erg nat. Waar normaal in 
januari rond de 70 mm valt, hebben we nu 
zo’n 170 mm gehad. Daardoor zijn de fairways 
niet helemaal dicht. Maar als de groei eenmaal 
invalt, zie je daar binnen twee weken niets 
meer van. Wij spelen hier altijd op zomer-
greens; daar heeft de drukte weinig invloed 
gehad. De greens liggen er al super bij en zijn 
helemaal intact. Over ziektes mogen we ook 
niet klagen. Er zijn door de schaduw altijd wat 
probleemgreens, maar al met al hebben we 
weinig problemen. Tijdens de winter hebben 
we op hole 1 en hole 8 de stenen boarding 
uitgebreid bij de oevers. Dat is nu helemaal 
afgewerkt tot een volledige cirkel met kas-
seien. We hebben dus zeker niet stilgezeten.’
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